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1. Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt 

2. Godkendelse af referat fra 
sidste møde 

 

Godkendt 

3. Skolebyggeri 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kl. 17.00 – 17.30 
30. min. 
Orientering v. Annita Alling Dam 

Projektleder for vores kapacitetsudvidelse kom som 
aftalt og gav en status af projektet.  
 
Dagsorden: 

• Status (bygning Z, nedrivning, Klub) 
• Optioner (hvornår træffes beslutning) 
• Tidsplan (hvornår sker hvad) 
• Bygning B (tag) 

  

Bilag: 

Power point fra sidste skolebestyrelsesmøde  

Forvaltningens kommentarer på høringssvar. 

 

Et medlem undre sig over optioner. Det er et problem 
at man viser et billede af noget der ikke er råd til. 
Billederne er forskønnet med inventar, men der reelt 
ikke råd til alt hvad der fremstår på billedet.  

Vedr. taget på bygning B bliver der tale om 
”opretning”, som er en midlertidig løsning der skal 
holde til 2028.  

Ordet ”opgradering” i.f.b.m. legeplads er misvisende, 
og bør hedde genskabning, da der ikke opgraderes. 
Det blev taget til efterretning af Annita.  
Opretning af taget er ikke med i tidsplanen.  
I forhold til høringssvar er der utilfredshed over at 
forvaltningen har fravalgt at fremlægge dette til det 
politiske niveau. Der var en del kritik over, at 
legepladsen bliver særdeles underprioriteret.  
Der er ikke mulighed for at tage optioner med i 
grundscenariet siger Anita. Desuden kan man påvirke 
beslutning inden okt. 2024.  
Skolebestyrelsen anmoder en forklaring på hvorfor 
forvaltningen har fravalgt samtlige optioner.  



Der var gentagne kritik over, at legepladsen var stort 
set ikke eksisterende.  
Hvis vi skal igang med at søge private fonde, kan i så 
være behjælpelige med nogle estimater på beløb til 
legeplads samt inventar?  Dette ville Anita vende 
tilbage med.  Hvis vi får mulighed for at finde penge, 
via en fond, til eksempelvis et naturfagslokale, kan vi 
så bruge de penge til eksempelvis legeplads? Anita 
svarede at dette var muligt, og dette havde hun set 
andre eksempler på.  
     

4. Meddelelser 
 
Formand: 
 
Ledelse: 
 
 
 
 
 
 
 
Elever: 
 
 
 
 
 
Medarbejderrepræsentanter: 
 
Kl. 17.30 – 18.00 
30. min. 
Orientering v. John 

 
 
Ingen  
 
Suppleant Jeant starter i bestyrelsen. 4 piger fra 4 
årgang har haft møde med Bettina, vedr. 
sammenlægning i 6.klasse. Fagfordeling er i gang og 
det ser godt ud, men vi mangler en fransklærer. Vi 
slår stillingen op igen. Ledelsen siger godmorgen til 
elever og forældre, når dette er muligt.  
 
Sidste møde  er veloverstået. Generelt bliver børn 
ikke hørt i hele landet, og der bør være møder uden 
en voksen.    
 
  
I år har alle medarbejdere været på 
førstehjælpskursus, og nogle klasser - 3.,6., 8. klasse  
og skolepatrulje får også dette kursus.    

5. Status på arbejdet med 
Trivselstimen i 
indeværende skoleår, samt 
det kommende skoleår. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Med afsæt i tilbagemeldinger fra årgangsteamene 
omkring hvilke overskrifter og temaer, der har været 
arbejdet med i Trivselstimen i indeværende skoleår. 
 
Derudover er beskrivelsen for Trivselstimen for det 
kommende skoleår vedhæftet. Bemærk dette kun er 
et arbejdsdokument lige pt. Da dette endnu ikke er 
endeligt kvalificeret i en mindre arbejdsgruppe og PU. 
 
I tæt samarbejde med elevrådet har vi fået lavet en 
trivselstime med formål og indhold. Der er to timer, 
om ugen, hvor der lyses på trivsel.  
 



 
Kl. 18.00 – 18.15 
15. min. 
Orientering v. Bettina 
 
 

Det kommunale Fælleselevråd har drøftet, at noget af 
trivselstimen nogen gange er blevet en ekstra 
dansktime. Fælleselevrådet vil lave bud på hvordan 
man bør afholde en trivselstime.  Fælleselevrådet 
arbejder på et ”pensum” til lærerne. De vil arbejde 
videre på det til næste skoleår (for hele kommunen).  
Ledelsen kom med bud på, hvad man kunne tage op i 
trivselstimen, og det ville bliver gjort på mange 
forskellige måder, afhængigt af hvilket klassetrin man 
er på. Det kommer også an på hvad der rører sig i 
klassen.          

6. Sidste skoledag 
 
Kl. 18.15 – 18.30 
15. min 
Orientering 
v. Martin 

Fredag d. 17. maj er 9. klassernes sidste skoledag. Der 
er planlagt en festlig dag for alle skoles elever, der 
sikre tryghed, sjov, spas og løjer for alle skolens 
elever. 
Martin gennemgik programmet for dagen.   
Der var ros til programmet.  

7. Antimobbestrategi 
 
Kl. 18.30 – 19.15 
45. min 
Orientering og drøftelse v. Bettina og 
Martin 

Orientering omkring hvordan vi helt konkret som 
skole arbejder med skolens Antimobbestrategi, samt 
hvilken bekendtgørelse vi som skole står på ift. at 
fremme god ro og orden i folkeskolen.  Vi arbejder 
selvfølgelig også med det forebyggende arbejde. 
Forældre har også et ansvar for at forebygge, og 
fremme trivsel. Lærer, ledelse og forældre har alle en 
vigtig rolle.  
 

8. Formidling 
 
Kl. 19.15 – 19.20 
5. min 
Beslutning v. John 

intet 

9. Eventuelt 
 
Kl. 19.20 – 19.30 
5. min v. John 

Vedr. sidste møde i bestyrelsen, så skal man meddele 
skoleleder om man kommer grundet bestilling af 
forplejning.   

10. Kommende punkter  

• Nye princip ift. SFOèns/Baunes 
virksomhed 

• Sponsorater - muligheder 
 

 
 


